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《旅游英语作文两篇带中文》

旅游是一种令人心旷神怡的活动，它能够让我们暂时摆脱日常生活的压力和繁忙。旅
游可以探索不同的地方，体验不同的文化，结识来自世界各地的人们。这里给大家整
理了两篇，供大家参考。

旅游英语作文一

Last weekend, my parents and I went to the famous West Lake in Hangzhou. The water
was as smooth as a mirror, reflecting the sky. We hired a small boat and glided across the
lake, admiring the lush green islands. The scent of lotus flowers filled the air, making the
experience even more delightful. I took lots of pictures to capture the serene beauty. It
was a perfect day, and I hope to return soon.

上周末，我和父母去了著名的杭州西湖。湖水如镜面般平滑，映照着天空。我们租了
一条小船，在湖面上滑行，欣赏着郁郁葱葱的小岛。荷花的香气弥漫在空气中，让这
次体验更加愉悦。我拍了许多照片，捕捉那份宁静的美。那是一个完美的一天，我希
望不久能再次前往。

旅游英语作文二

Last autumn, my classmates and I journeyed to the Yellow Mountains. The scenery was
spectacular, with trees dressed in vibrant red and golden yellow leaves. We trekked up
narrow trails, feeling the crisp mountain air. At the summit, we witnessed a spectacular
sunrise, painting the sky in shades of pink and orange. The unique pine trees and misty
clouds made it a magical experience. I long to return and explore more of its beauty.

去年秋天，我和同学们一起去了黄山。那里的景色壮观，树上长满了鲜艳的红色和金
黄色的叶子。我们沿着狭窄的小径徒步，感受着清爽的山风。在山顶，我们目睹了壮
丽的日出，天空被染成了粉色和橙色。独特的松树和云雾缭绕，让这次旅行变得如梦
似幻。我渴望再次回去，探索更多它的美丽。
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